
 

vastgesteld 

VERSLAG 

Medezeggenschapsoverleg regio Goeree-Overflakkee 

Donderdag 23 januari 2020 van 13.30 tot 15.00 uur in de Werf 

 

Aanwezig: 

Regiomanagement: Bianca Hoitzing, Esther Pet 

CR: Wim Klepper, Leo Molendijk 

OR: Rico van Beveren, Ina Verrijp 

Bewonersraad: Lonneke Goosens (coach), Jan van der Meulen 

Verslag: Dorinda Tiggelman 

 

 

Opening 

Wim opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

In het bijzonder wordt Rico welkom geheten. Hij is het OR-lid voor de regio GO. 

Er volgt een voorstelrondje. 

 

Mededelingen 

• Vanuit de Bewonersraad: 

o Er is een nieuwe brancard in het zwembad. Jan geeft aan dat hij zich op de oude niet 

veilig voelde. Op de nieuwe brancard voelen de cliënten zich wel veilig. 

o Het Sinterklaasfeest op 4 december en de Kerstmarkt op 13 december jl. is door de 

cliënten als erg leuk ervaren. 

o Er was een gaslek (2 weken geleden in het weekend). Bianca geeft aan dat e.e.a. 

tijdelijk is opgelost. Zodra het buiten qua temperatuur warmer is, zal er een definitieve 

oplossing komen. 

o Tijdens de volgende vergadering van de Bewonersraad gaan ze het er over hebben 

hoe het nu verder moet nu er zo weinig leden zijn. Dit punt staat ook geagendeerd 

voor deze vergadering. 

o M.b.t. de veiligheid/verlichting op het terrein (bij de Dijk-woningen) is besloten toch 

e.e.a. niet op te pakken met de gemeente. 

• Wim geeft aan dat hij de Evenementenkalender 2020 heeft ontvangen. Over de Truckrun op 

13 juni a.s. is verder nog niets bekend. 

 

Acties n.a.v. Medezeggenschapsoverleg d.d. 5 december 2019: 

• Uitkomsten van de hoorzitting van 24 oktober jl. – De klachtencommissie heeft de klacht 

gegrond verklaard en wijst er op dat er door Zuidwester een adequaat controle systeem 

ingeregeld moet worden wanneer er maar één medewerker per locatie werkt. De hoge Delta’s 

hebben dit middels een whiteboard in het halletje geregeld. De zorgmanagers bespreken dit 

in teams waar dit ook aan de orde is.  

• Hoe gaat het met het aan- en uitkleden van cliënten van zwemmen? De bewegingsagogen 

hebben aangegeven dat er één cliënt is die zij omkleden, de andere cliënten worden 

omgekleed door medewerkers van wonen of dagbesteding en een enkele cliënt door 

zijn/haar vrijwilliger. Daarnaast blijkt het zwemmen regelmatig te worden afgezegd. De reden 

hiervan is de kwaliteit van het water. E.e.a. ligt bij de bewegingsagogen. 

 

Stand van zaken vacature zorgmanager Westerschelde woningen 

Bianca geeft aan dat er vandaag een assessment plaats vindt. 

Er waren veel hits (300) op de vacature. Toch hadden er maar 5 kandidaten gereageerd. Van 

deze 5 is er nu 1 op assessment. 

Er hebben 2 selectierondes plaats gevonden: Wim Klepper, Erik de Groot en Annebet Houtsmuller 

hebben het 1ste gesprek gedaan en Bianca, Janneke Roos en Hans Noorlander het 2de gesprek. 



 

Voor het 2de gesprek heeft er een informeel gesprek plaats gevonden met de kandidaat en 2 

medewerkers van de Westerschelde woningen. 

 

Financiële situatie 

Bianca geeft aan dat er op dit moment nog niets over te zeggen valt. De cijfers van december 

2019 zijn nog niet binnen. Als Zuidwester en als regio GO lijkt het er op dat 2019 positief 

afgesloten gaat worden. 

Omdat de volgende 2 punten vertraging hebben opgelopen, lijkt het alsof we er financieel goed 

voor staan. 

• Een kleine 30% medewerkers blijkt niet voldoende geschoold/gekwalificeerd te zijn. Het 

traject scholing om medewerkers geschoold te krijgen, heeft vertraging opgelopen; alleen 

medewerkers van Eigenz worden op dit moment geschoold. Vanuit HRM is er nog geen 

duidelijk beleid richting medewerkers. Voor medewerkers is het van groot belang hoe het EVC-

traject er uit gaat zien. 

• Investeringen rondom domotica hebben vertraging opgelopen. 

Bianca geeft aan dat 2020 financieel gezien een lastig jaar zal worden. 

 

Ziekteverzuim 

Ondanks alles wat er aan het ziekteverzuim wordt gedaan, is dit (en dan zeker het langdurig 

verzuim) helaas nog steeds hoog. 

November: 9,1 en december: 8,5. 

 

Contracturen medewerkers 

• Medewerkers met grote contracten kunnen door korte diensten niet aan hun uren komen. 

Wat is hier over afgesproken en wiens verantwoordelijkheid is dit? 

Medewerkers met grote contracten maken zich zorgen hoe ze aan hun uren moeten komen. 

Door korte diensten moeten ze heel veel dagen komen. Aan de ene kant hebben 

medewerkers minuren en aan de andere kant worden uitzendkrachten ingezet. Er moet, door 

het Planburo, gezocht worden naar oplossingen/mogelijkheden, mogelijk op andere locaties. 

 

• Pilot Contractomvang 

M.b.t. deze pilot wordt nog e.e.a. nagetrokken bij andere organisaties. Dat wat er mogelijk is 

binnen de manier van organiseren zoals we dit binnen Zuidwester doen, wordt binnen de 

regio gedaan. Er is sprake van maatwerk.  

 

Bewonersraad – weinig deelnemers (3) 

Voorstel Bianca: De Bewonersraad en de CR vergaderen samen voorafgaand aan het 

Medezeggenschapsoverleg. De input vanuit dit overleg kan dan gelijk ingebracht worden in het 

Medezeggenschapsoverleg. De leden van de Bewonersraad kunnen zelf bepalen of ze na dit 

overleg weggaan of aansluiten bij het Medezeggenschapsoverleg. 

De leden van de CR geven aan zo door te willen gaan zoals het nu is en niet aan te willen sluiten 

bij de vergadering van de Bewonersraad. Hierop geeft Bianca aan het jammer te vinden dat de 

CR geen punten ophaalt bij de Bewonersraad en deze oppakt. Hierdoor heeft de Bewonersraad 

geen status en dat is niet gewenst. 

Lonneke geeft aan dat er wel ideeën zijn om op te pakken m.b.t. het weinig aantal deelnemers 

van de Bewonersraad. Dit zullen ze bespreken tijdens de volgende vergadering. 

De notulen van de Bewonersraad zullen middels de Regionieuwsbrief worden verspreid. 

 

 

 

 



 

Rondvraag 

• Wim is verhinderd bij de vergadering van het Medezeggenschapsoverleg op 7 mei a.s. Dit 

overleg laten staan of verschuiven (naar 14 mei a.s.)? Besloten wordt dat de vergadering blijft 

staan op 7 mei a.s. 

• Rico geeft aan deze vergadering als zinvol te hebben ervaren: alle disciplines spreken elkaar 

in 1 keer. 

• Leo heeft een boekje over brandveiligheid in de zorg. De digitale versie hiervan zal hij 

toesturen aan het secretariaat zodat het verspreid kan worden via de Regionieuwsbrief. 

• Leo geeft aan dat het huishoudgeld is verhoogd naar € 7,17. Dit komt terecht bij wonen en 

wordt naar rato verrekend met de dagbesteding. De vraag wordt gesteld of locaties hiermee 

uitkomen. Bianca geeft aan dat dit wisselt. Een locatie met jongeren doet over het algemeen 

meer boodschappen dan een locatie met oudere cliënten of cliënten die sondevoeding 

krijgen.  

• Bianca geeft aan dat tijdens deze Medezeggenschapsoverleggen de driehoek (cliënten, 

medewerkers, management en op uitnodiging een zorgmanager) vertegenwoordigd is. Is het 

handig als we ook 1 van de P&V-mannen vragen bij deze vergadering aan te sluiten. Besloten 

wordt de P&V-mannen voor deze vergaderingen uit te nodigen. 

 

Sluiting 

• Het volgende overleg vindt plaats op maandag 16 maart a.s. van 13.30 tot 15.00 uur in de 

Werf. 

 

   Onder dankzegging van ieders aanwezigheid en inbreng sluit Wim de vergadering. 


